

第十四届中国河南国际投资贸易洽谈会

The 14th China Henan International Investment & Trade Fair

主办单位:

河南省人民政府
中华人民共和国商务部
中国国际贸易促进委员会
中国人民对外友好协会

Sponsors:

People's Government of Henan Province
Ministry of Commerce of the People's Republic of China
China Council for the Promotion of International Trade
Chinese People's Association for Friendship with Foreign Countries

承办单位:

河南省商务厅
商务部投资促进事务局
中国国际贸易促进委员会河南省分会
郑州市人民政府

Organizers:

Henan Provincial Commerce Department
Investment Promotion Agency of Ministry of Commerce
China Council for the Promotion of International Trade Henan Sub-council
Zhengzhou Municipal People's Government

中国河南国际投资贸易洽谈会组委会办公室

地址: 中国河南省郑州市文化路115号
电话: +86-371-63576356
传真: +86-371-63576151
邮箱: chiitf@163.com



Organizing Committee Office of China Henan International Investment & Trade Fair

Address: No.115, Wenhua Road, Zhengzhou, Henan, China
Tel: +86-371-63576356
Fax: +86-371-63576151
E-mail: chiitf@163.com

邀请单位:

Name:

联系人:

Contact:

联系电话:

Tel:

邮箱:

E-mail:



第十四届
中国河南国际投资贸易洽谈会
The 14th China Henan International Investment & Trade Fair

邀请函

INVITATION

中国·河南
HENAN CHINA
2020年4月19日-21日
April 19-21, 2020



第十四届中国河南国际投资贸易洽谈会

The 14th China Henan International Investment & Trade Fair

尊敬的_____女士/先生:

感谢您长期以来对河南发展的关心支持。诚挚邀请您参加2020年4月19日-21日在中国河南省郑州市举办的第十四届中国河南国际投资贸易洽谈会(以下简称河南投洽会)。

河南投洽会由河南省人民政府、中华人民共和国商务部、中国国际贸易促进委员会、中国人民对外友好协会联合主办,已成功举办13届,成为全国有影响的国家级、国际性投资贸易促进活动。第十三届河南投洽会吸引了来自88个国家和地区的40多位省部州长、驻华大使和使馆官员以及国际组织代表出席,170多位国内外500强及行业龙头企业高管等参会,国际化、专业化水平进一步提升。

近年来,河南省深入贯彻新发展理念,坚持开放带动战略,深度融入“一带一路”建设,以高水平开放推动高质量发展。随着郑州航空港经济综合实验区、中国(河南)自由贸易试验区、中国(郑州)跨境电子商务综合试验区、郑洛新国家自主创新示范区、国家大数据(河南)综合试验区等多个国家级平台加快建成,对外开放的集聚效应凸显,形成了“五区”联动的开放载体优势。以发展航空经济为引领,打通了“空中丝绸之路”,带动了“网上丝绸之路”“陆上丝绸之路”,对接了“海上丝绸之路”,形成了“四路”协同并进的开放格局,河南正迎来加速发展的新态势。

第十四届河南投洽会以“开放合作、共赢出彩”为主题,突出国际化、高端化、精准化,举行高峰论坛、专题推介、产业对接、项目洽谈、展览展示和主宾国等活动,努力打造高水平的投资贸易和产能合作促进平台,促进内外联动、双向开放、互利共赢。

我们诚挚邀请您莅临河南,与来自世界各地的嘉宾客商共聚盛会,共享商机,共谋发展。

谨此诚邀!



2018年航空客运量2700多万人次
More than 27 million passengers in 2018
2018年航空货邮量51.5万吨
515,000 tons of cargo and mail in 2018

郑州航空港经济综合实验区
Zhengzhou Airport Economy Zone

空中丝路 越飞越广
Air Silk Road Vaster and Vaster

每周去14回10
14 departures and 10 returns a week
累计运行2200班
A total of 2200 trips
累计货值99亿美元
Total goods valued at \$9.9 billion
通达欧亚24个国家
Access to 24 European and Asian countries

中欧班列(郑州)
China Railway Express (Zhengzhou)

陆上丝路 越跑越快
Land Silk Road Faster and Faster



Distinguished Ms./Mr. _____,

First of all, thank you for your long term concern and support for Henan's development. We cordially invite you to the 14th China Henan International Investment & Trade Fair (hereinafter referred to as CHIITF) to be held in Zhengzhou, China from April 19 to 21, 2020.

The CHIITF is co-hosted by the People's Government of Henan Province, the Ministry of Commerce of the People's Republic of China, the China Council for the Promotion of International Trade and the Chinese People's Association for Friendship with Foreign Countries. It has successfully been held for 13 sessions as an influential international investment and trade promotion event in China. The 13th CHIITF has attracted more than 40 provincial governors, ambassadors, embassy officials and representatives of international organizations from 88 countries and regions, more than 170 executives from top 500 companies at home and abroad and leading enterprises, all taking internationalization and specialization of CHIITF to the next level.

In recent years, Henan has vigorously implemented new development concept and opening up-driven strategies, and integrated into the "Belt & Road" initiative for high-level opening-up to drive high-quality development. As Henan is consolidating the advantages of "Five Zones" (Zhengzhou Airport Economy Zone, China (Henan) Pilot Free Trade Zone, China (Zhengzhou) Cross-border E-commerce Comprehensive Pilot Zone, Zhengzhou-Luoyang-Xinxiang Independent Innovation Demonstration Zone, and National Big Data (Henan) Comprehensive Experimental Zone), it has become a major carrier with prominent agglomeration effect for opening up. In addition, Henan is also gaining growth momentum from the coordinated development of "Four Roads" (Air Silk Road, Land Silk Road, Online Silk Road and Maritime Silk Road) spearheaded by aviation economy growth.

Themed on "Opening up and Cooperation for a Win-Win and Brilliant Future" and highlighting the characteristics of internationalization, high-end-orientation and precision, the 14th CHIITF will hold summits, special presentations, industrial alignments, project negotiations, exhibitions, and Guest of Honor displays, in efforts to create a high-level cooperation platform for investment & trade and production capacity, to facilitate the internal and external linkage, two-way opening up and win-win cooperation.

We are looking forward to meeting you in Henan to share business opportunities for our common development with guests from all over the world.

Best Regards!

Organizing Committee of China Henan International Investment & Trade Fair
August 2019

全国首创、全球复制跨境电商保税通关“1210”模式
China's First "1210" Bonded Customs Clearance Model of Cross-border E-commerce

中大门 保税直购体验中心
ZHONGDA GATE BONDED GOODS SHOPPING CENTER

中国(郑州)跨境电子商务综合试验区
China (Zhengzhou) Cross-border E-commerce Comprehensive Pilot Zone

网上丝路 买卖全球
Online Silk Road Global Buying and Selling

连通天津、青岛、连云港等9条铁路海运专线,
Intercommunicate with nine rail-ocean lines such as
Tianjing, Qingdao, Lianyungang lines

辐射亚美欧多个港口
and affect numerous ports in Asia,
U.S. and Europe

河南(周口)中心港码头
Henan (Zhoukou) Central Port

海上丝路 越行越远
Maritime Silk Road Farther and Farther